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SVĚT:Lahvičky vakcíny Pfizer/BioNTech svítí fluorescenčně modře a obsahují enzym zvaný
luciferáza , inspektor kvality farmaceutické společnosti řekl LifeSiteNews v exkluzivním
rozhovoru tento týden.

„Vakcína svítí, alespoň to dělá Pfizer ,“ řekla Melissa Strickler, která pro farmaceutického
giganta pracovala téměř 10 let. „Vypadá to, jako by někdo vzal modrou žárovku, otevřel ji a
vložil do lahvičky, ale pouze pokud je světlo a je kolem tmavého pozadí.“

Stricklerová, která pracovala ve velké továrně v McPherson společnosti Pfizer v Kansasu, uvedla, že
za svou kariéru ve společnosti zkontrolovala „stovky tisíc jednotek“ vakcín „a nikdy neviděla, že by to
něco takového dělalo, a to ani zdaleka. Obvykle je tekutina v lahvičkách totiž čirá jako voda, řekla,
ale když vyfotografovala lahvičky, tak si všimla modrého fluorescenčního nádechu tekutiny a zeptala
se svých nadřízených na přísadu.

Odkaz na video na Rumble

Luciferáza není na etiketě
Stricklerová dále řekla, že slyšela lékaře popisovat kódy složek ve vakcínách, a to včetně kódů
SM102 pro luciferázu, enzym svítící ve tmě produkovaný světluškami, rostlinami a rybami, který se
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používá při výzkumu bioluminiscence. V závislosti na různých chemikáliích, se kterými je luciferáza v
kontaktu, tak bude zářit různými barvami.

Jasně modrá luciferáza byla například identifikována ve zprávě v časopise Nature Scientific Reports
v roce 2020 a je viditelná pouze pod UV světlem určitých vlnových délek.

Stricklerová řekla LifeSite, že poslala společnosti e-mail a zeptala se, zda je luciferáza ve vakcíně
Covid skutečně přítomna, a bylo jí řečeno, že „byla použita pouze při testování vakcíny“, ale že
nebude zahrnuta do výsledného produktu. „Ale jak to vidím, tak celá ta záležitost je experimentální,“
dodala Stricklerová.

„Ještě jsme ani neviděli, že by se štítky vakcíny Comirnaty umisťovaly na lahvičky v té továrně,“ řekla
Stricklerová s odkazem na obchodní název vakcíny, který v srpnu schválil Úřad pro kontrolu potravin
a léčiv FDA. „Pokud je mi známo, tak každý stále dostává původní produkt s povolením k nouzovému
použití.“

Potracené fetální buňky ve vývoji
Ve vysloveně explozivním rozhovoru pro Project Veritas zveřejněném minulý týden Stricklerová
odhalila e-maily společnosti Pfizer od zaměstnanců zasvěcených na vysoké úrovni, které nařídily
pracovníkům na nižší úrovni, aby s veřejností vůbec nediskutovali o roli potracených fetálních buněk
při vývoji jejich vakcín na Covid.

 

 

Vanessa Gelman, generální ředitelka celosvětového výzkumu společnosti Pfizer, poslala e-mail
zaměstnanci, ve kterém se zeptala, jak odpovědět na otázku týkající se použití abortovaných buněk
ve vakcíně na Covid.

„Z hlediska podnikových záležitostí se chceme vyhnout tomu, aby se jakékoliv informace o plodových
buňkách vůbec šířili. Riziko, když to veřejnosti sdělíme právě teď, převažuje nad jakýmkoli jiným byť
potenciálním přínosem, který bychom mohli získat, a to zejména u široké veřejnosti, která by mohla
takové informace vzít a použít je způsobem, který bychom raději možná ani nechtěli,“ uvedl v e-
mailu.

Další e-maily, tentokrát od viceprezidenta a hlavního vědeckého pracovníka společnosti Pfizer
Philipa Dormitzera, pojednávaly o úloze lidských embryonálních ledvinových buněk (buňky HEK 293)
odebraných z potracené holčičky v roce 1973 a reprodukovaných v nepřetržité řadě buněk
používaných při výrobě všech injekcí Covid vakcíny od společnosti Pfizer .

Stricklerová k tomu řekla, že buňky byly vybrány právě kvůli jejich schopnosti růstu a že jsou to v
podstatě „rakovinové buňky“ z potraceného dítěte.
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‚Co také jiného?‘
„Bylo mi z toho špatně od žaludku, protože když budou lhát o něčem takovém, co také jiného?“
poznamenala Stricklerová. „Je to vlastně jedna z těch zásadních věcí, které kdyby veřejnost věděla,
tak by ji to zcela jistě zajímalo.“

Tisíce lidí totiž již žádalo o výjimku z požadavků na očkování proti Covid na pracovišti na základě
náboženských výjimek nebo výjimek z důvodu svědomí právě kvůli použití fetálních buněk při vývoji
vakcín proti Covid a jejich žádosti byly zamítnuty.

Platformy sociálních médií běžně mažou příspěvky o využití fetální tkáně při vývoji vakcíny proti
Covidu a mainstreamová média mají takové zprávy „ověřovateli faktů“ uváděny vždy jako
„dezinformace“. Stricklerová řekla, že Pfizer to velice dobře ví.

‚Jsou to jen podvodníci‘
„Jen sprostě lžou.“ Myslím, že by snadno mohli ukončit veškeré konspirační teorie , mohli by opravit
ověřovače faktů na sociálních sítích, ale musí mlčet, protože vědí, že když řeknou: „Jo, při vývoji toho
jsme použili fetální buněčné linie,“ tak také vědí. že nejsou již schopni popřít náboženské výjimky.
Myslím, že právě o to jim skutečně jde.

„Podle mého názoru je velice špatné mít jakýkoiliv prospěch z potratu dítěte.“ Nemyslím si, že by
Bůh chtěl, abychom takové věci dělali. Ale je to ještě mnohem horší, pokud jde o veřejný podvod a
oni se to dokonce snaží dát dětem.“

Editace genů
„Myslel jsem, že to všechno jsou jen konspirační záležitosti,“ řekla Stricklerová reportérovi
LifeSite Jimu Haleovi. Popsala však současný covidový podvod od společnosti Pfizer jako
„nekonečný“. „Nemyslím si, že by byli skutečně upřímní v jedné jediné věci ohledně této
vakcíny snad kromě toho, že je experimentální.“ A že je to technologie mRNA.“

Dodala, že technologie mRNA vakcín by mohla být klidně použita s technologií CRISPR pro úpravu
genů a tato skutečnost je rovněž široké veřejnosti zamlžována a to jak ve zprávách od společnosti
Pfizer, tak v hlavních médiích a vládami.

CRISPR: Extrémní nebezpečí úpravy genů .

Zaměstnanci společnosti Pfizer jsou připraveni skončit
Stricklerová dále řekla, že před Covidem se jí práce produktové inspektorky líbila, ale že od začátku
pandemie mnoho zaměstnanců po očkování později „lituje vakcíny“ a „mnoho lidí ji zcela odmítlo
dostat. Ve skutečnosti je více než polovina zaměstnanců ochotna kvůli tomu skutečně odejít a
společnost Pfizer to dobře ví.“

Stricklerová srovnávala tohoto drogového giganta s „hrubým a bohatým manželem“. Řekla, že
společnost nabízí skvělé benefity a platy, „ale nechovají se k nám zrovna nejlépe v tom smyslu, že si
zřejmě neváží všech svých zaměstnanců stejně.“

Popsala také časté „signalizační e-maily“ zasílané zaměstnancům, včetně jednoho, který prohlásil
generálního ředitele společnosti Pfizer Alberta Bourlu za jejich „otce roku“.
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Stricklerová také řekla, že často chtěla v práci skončit obzvláště poté, co začala výroba vakcíny
Covid v továrně McPherson, a modlila se za to, ale cítila se nucena vydržet, dokud neobjevila
databázi výbušných a podvodných firemních e-mailů, které také nakonec odhalila projektu Veritas.

Po odvysílání příspěvku Stricklerová obdržela telefonát od jednoho zaměstnance společnosti Pfizer,
který jí řekl, aby už dále nechodila do práce, a dopis od její společnosti pouze potvrdil, že byla
propuštěna.

LifeSite se připojuje k Veritas při získávání finančních prostředků pro Stricklerovou jako uznání její
statečnosti, když odvážně promluvila za obranu pravdy.
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